
 
 

Zápis jednání VV Českého florbalu Královéhradeckého a Pardubického kraje 

 

TERMÍN:  30.5.2024 

ČAS:   9:00 hodin 

MÍSTO:  Restaurace Localis, Velké náměstí 145/14, 50003, Hradec Králové 

 

PŘÍTOMNI: Tomáš Faltejsek, Ondřej Laška, Tomáš Pokorný, Lenka Jansová, Renáta 

Typlová, Václav Křepelák 

OMLUVENI:   

HOSTÉ:  

SEKRETARIÁT: Aleš Jansa, Pavlína Droznová 

OVĚŘOVATEL: Ondřej Laška 

 

Program jednání: 

 

1. Připomínky k zápisu z minulého jednání 

- Bez připomínek, zápis schválen 

2. Doplnění bodů do programu jednání 

- Soutěže 4+1 

3. Stanovení ověřovatele zápisu 

- Stanoven Ondřej Laška 

4. Schválení programu jednání  

- Schválen 

5. Kontrola plnění jednotlivých úkolů uložených na minulých jednáních 

 

KDO CO 
TERMÍN 
SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

P.Drozová odeslání pozvánek na Dovednostní dny 30.04.2024 ANO 

L.Jansová zveřejnění informací z MČR, play-off dorostenců a dorostenek 07.05.2024 ANO 

L.Jansová zveřejnění výsledků ankety – Deník 07.05.2024 NE 

O.Laška trička na Míchačku 07.05.2024 ANO 

P.Drozová zajištění semináře - ženský florbal 20.05.2024 ANO 

O.Laška aktualizace rozpočtu semináře - ženský florbal 20.05.2024 ANO 

R.Typlová dlouhodobý projekt - pošle první návrh k připomínkování 20.05.2024 ANO 

všichni dlouhodobý projekt podaný k HK kraji – připomínkování návrhu 30.05.2024 NE 

L.Jansová aktualizace redakčního plánu 30.05.2024 NE 

T.Pokorný schůzky u stagnujících oddílů - dokončit 30.05.2024 ANO 

A.Jansa schůzky u stagnujících oddílů - dokončit 30.05.2024 ANO 

všichni rozvojový plán 24-25, čtyřletý plán – připravit návrhy projektů 30.05.2024 ANO 

všichni návrhy na doplnění komise DK a KMM 30.05.2024 NE 

T.Faltejsek on-line setkání – chování trenérů a VD 30.05.2024 NE 



 
 

A.Jansa dotace k PA kraji 10.06.2024 NE 

L.Jansová Stáž v Hořicích 30.06.2024 NE 

P.Droznová Zadání hal do FISu 30.06.2024  NE 

 

Doplnění informací k úkolům: 

T.Faltejsek – on-line setkání – hektický konec sezony, realizace proběhne následně 

L.Jansová – stáže – dorazí Sokol Chlumec a DTJ Trutnov, uskuteční se do konce června 

 

6. Zprávy z komisí 

6.1. Ligová komise 

• Finální výše pokut – 60 tis 

• Kontumace – uděleno 8 kontumací (4x nedojetí družstva na turnaj, 3x nástup 
neregistrovaných hráček, 1x nedodržení soupisky 50%) 

• V 11 případech nedojelo družstvo na turnaj v mládežnické kategorii – udělena 
pouze pokuta 

• Přihlášky do soutěží 

• Končí 30.5.2024 

• Ke středečnímu dopoledni nepřihlášeno ještě 7 oddílů v Královéhradeckém a 6 
oddílů v Pardubickém kraji 

• Máme dva nové oddíly – SAN PIEGO – 2 družstva v Pardubickém přeboru mužů, 
DDM Domino Hronov – Královéhradecký přebor ml.žáků 3+1 

• Organizace přípravy nové sezóny 

• 30.5. – ukončení systému přihlášek 

• 31.5.-14.6. – finální zařazení družstev do soutěží, tvorba TL, rozpisů a předpisů, 
příprava losovacího aktivu 

• 16.6. – Losovací aktiv – celostátní 

• 17.6. – 24.6. – zadávání čísel na los 

• 25.6. – Losovací aktiv regionální 

• 26. - 28.6. – zadání termínů a pořadatelů do FISu 

• 20.7. – poslední termín pro potvrzení hal ze strany pořadatelů 

• ÚKOL: všichni – zaslat své požadavky v rámci TL 
 

6.2. Komise mládeže 

• Příprava na ODM – probíhají poslední tréninky 

• Ostravské hry (OH) – odhlášení HK dívek, propadnutí startovného – aktuálně 
nedostatečná komunikace v týmu, Lucie Hejnová požádala o vystavení faktury na 
zaplacení startovného, VV celou situaci diskutoval, požadavek L. Hejnové odmítl, 
nicméně požaduje maximální zlepšení komunikace v rámci výběrů. T. Faltejsek bude 
s L.Hejnovou situaci řešit a komunikovat. PA dívky obsadily na OH 2. místo.  

• Nisaopen – účastní se výběry chlapců 

• L.Jansová – otevřela téma ohledně předvolání M. Jentschkeho v rámci DK – nástup 
juniorky v Pardubické lize mužů 

• VV věc považuje za uzavřenou, nicméně je toho názoru, že pokud by se situace 
opakovala u kohokoli, či došlo k dalšímu prohřešku, který není v souladu s pozicí 
trenéra či trenérky výběrů, bude RVV nucen trenéra/trenérku odvolat. 

• ÚKOL: T.Fatlejsek zavolá M.Jenstkemu a probere s ním tuto situaci 



 
 

• Soustředění 

• Zajištěno pro kulky i holky, poplatek je 500 Kč/osobu 

• Dovednostní dny – zhodnocení 

• Z důvodu menšího počtu dívek dovednostní dni proběhly v jeden den.  

• Celkem se mělo účastnit 5 trenérů a jeden organizátor, trenér z OT se omluvil 
večer před akci.  

• Celkově vše proběhlo dle plánu a očekávání  

• ÚKOL: všichni – popřemýšlet o složení trenérských týmů výběrů pro příští dva roky, 
nutno vyřešit nejpozději během prázdnin 

6.3. Komise rozhodčích a delegátů 

• Proběhlé akce 

• Zasedání KRD – 6.5.2024 => Zasedání KRD proběhlo v Hořicích, uzavřela se 
uplynulá sezóna, projednaly se posuny na listinách (dvojice Drahný/Jelínek 
posunuti na listinu Národní ligy), vytvořily se podklady pro Zakončení sezóny 
(nejlepší rozhodčí a delegáti v jednotlivých kategoriích – počty dní k nominaci, 
počet odpískaných minut apod.), dále se projednávaly pokuty pro oddíly za 
nesplnění povinnosti mít vyškolené rozhodčí, byly vyhodnoceny projekty uplynulé 
sezóny, KRD se dále zabývala „případem Slánská“, kde byly uděleny pokuty pro 
provinivší se rozhodčí. 

• Zakončení sezóny – 18.-19.5.2024 => Slavnostní ukončení rozhodcovské sezóny, 
které proběhlo v Pařežské Lhotě. Jednalo se o teambuildingovou akci pro nejlepší 
rozhodčí a delegáte uplynulé sezóny, kde ti nejlepší byli oceněni upomínkovým 
předmětem. 

• Finální výše pokut a jejich schválení 

• Pokuty schváleny per rollam 
 

6.4. Komise ženského florbalu 

• Seminář trenérů ženského florbalu – zhodnocení 

• 1. Blok: Zuzka Šafářová 

• správná výživa u dívek 

• splnila očekávání, oslovena také na soustředění výběrů dívek 

•  2. Blok: Lukáš Procházka 

• trénink s našimi výběry holek 

• teorie před a po tréninku 

• v rámci tréninku komunikace trenéra s dívkami, cvičení 

• během celého tréninku byl Lukáš otevřený k diskuzi s trenéry, moc trenérů 
příležitost nevyužilo 

• pro trenéry výběru – výborná zkušenost 

• pro holky – velká zkušenost a motivace  

• celková spokojenost a kladné hodnocení 

• do příště se zamyslet nad tím, jak trenéry při praktickém tréninku více nezapojit 
(př. úkoly při tréninku, sledování dané dovednosti apod.) 

• 3. Blok: Dušan Andrašovský  

• motivace v ženském sportu, představil vlastní zkušenosti s trénováním žen 
v hokeji 

• dle ohlasů velmi zajímavý seminář pro zúčastněné 

• Míchačka – zhodnocení 



 
 

• 55 dívek ze 17 oddílů našeho regionu 

• Rozděleno do 5 družstev, systémem 5+1 každý s každým 

• O.Laška – pohovořil o hráči, který bude letos v kategorii dorostenců, ale vzhledem ke 
svému postižení má obavy, aby hráč kategorii zvládl. Uvítal by start v soutěži starších 
žáků 

• Momentálně neumožňuje Soutěžní řád – byla by nutná jeho změna 

• R.Typlová a T.Pokorný – zkusí téma otevřít v rámci setkání předsedů komisí 

• KTM 

• Hráčky HK výběrů – Dobruška 

• Hráčky PA výběrů - Skuteč 

• Seminář trenérů výběrů v rámci soustřední ve Skutči, školitel T.Hruška potvrzenou 
účast zrušil, převezme T.Faltejsek 

• Soutěže 4+1 – T.Faltejsek - informace k možnému otevření soutěží v tomto systému, 
pouze u mladších žáků 

• Celostátní KVM vytvořila anketu pro oddíly, která bude rozeslána 
 
7. Marketing a medializace 

7.1. Facebook  

• Náměty a připomínky 

• L.Jansová – budou zveřejněny výsledky všech soutěží 
7.2. Instagram 

• Náměty a připomínky 
 

Ve srovnání s ostatními regiony máme velmi dobrá čísla sledovanosti na sociálních sítích. 
 

8. Rozpočet 2024 

• Aktuální čerpání rozpočtu 

• VV seznámen s čerpáním rozpočtu 
 

9. Připomínkování materiálů z jednání VV 

• Bez připomínek 
 

10.  Rozvoj regionu 

10.1. Zhodnocení Ročního plánu rozvoje regionu 2023/24 

• Zpracováno vše, co je, A.Jansa dopracuje dle postupného splnění 
10.2. Zhodnocení Dlouhodobého plánu rozvoje regionu 2020-2024 

• Zpracováno vše, co je, A.Jansa dopracuje dle postupného splnění 
10.3. Příprava Dlouhodobého plánu rozvoje regionu 2024-2028 - stanovení cílů 

• Kvantitativní rozvoj 

• Nový oddíl v Rychnově nad Kněžnou 

• Uspořádat školský turnaj pro oblast Rychnovska  

• Chybějící kompletní struktura v okrese Rychnov nad Kněžnou 

• Jediný možný oddíl je FBC Dobruška 

• Kompletní ženská struktura u žen v PA kraji 

• Haga Pardubice, TJ Svitavy 

• Rozhodčí a delegáti 



 
 

• Projekt styčného důstojníka rozšířit do více klubů 

• Kvalitativní rozvoj 

• Procentuální účast na celostátní VH 

• Změnit místo konání, v naší situaci je složité, aby zúčastnění jeli do Brna 
10.4. Příprava Ročního plánu rozvoje regionu 2024/25 - návrhy projektů 

• High level oddíly – zachovat, přidat oddíl věnující se dívčím družstvům 

• Kurz 1.pomoci 

• Projekt styčného důstojníka 

• Kvantitativní rozvoj rozhodčích 

• 2 x Míchačka (např. zapojit i mladší žákyně, zkusit systém 4+1) 

• Výběry – tréninky, závěrečný turnaj, bez soustředění 

• Superseminář zaměřený na ženský florbal 

• Příprava zahraniční stáže 

• Výchova regionálních trenérů 

• Vlastní anketa – rozšíření, fairplay 

• Turnaj elévů 4+1 

• Realizace projektu na vznik nových oddílů – zaměření na Rychnov 

• Meziregionální turnaje elévek a mladších žákyň 

• Příprava projektu meziregionální turnaje u ligy dorostenců a juniorů 
 

11.  Různé 

11.1. FBK Jičín   

• RVV obdržel dne 14.5.2024 email s podnětem k řešení 

a) nesouhlas s pokutou za rozhodčí  

• RVV diskutoval vzniklou situaci a zjišťoval, zda nedošlo ze strany řádů a 

sekretariátu k pochybění. 

• FBK Jičín požádal o přestup rozhodčího V.Lešáka pod FBK Jičín, k tomu ale 
reálně došlo až po školení rozhodčích, V.Lešák vyškolen za FBK Hořice 

• Dále RVV zjistil, že stejný případ je i v případě p. Houserka (tč. Kostelec nad 
Orlicí), ale toto Jičín nepřipomínkoval. 

• A. Jansa informoval RVV s řády a s učiněnými kroky 

• L.Jansová – informovala RVV o střetu zájmu, jelikož je ze zainteresovaného 
klubu. Se souhlasem členů RVV následně přednesla komunikaci s oddílem 
FBK Jičín a popsala, jak k této situaci došlo. 

• VV schválil, že pokuta vrácena nebude, ze strany regionu k pochybení nedošlo. 
RVV doporučuje, aby si oddíly včas kontrolovaly své rozhodčí a matriční úkony. 
Regionální sekretariát oddíly informuje o povinnostech mít vyškolené rozhodčí, 
o termínech školení a také o průběžném stavu rozhodčích v oddílech. V tomto 
bude pokračovat a zároveň bude tento bod zařazen i na jednání sekretářů 
v úvodu sezóny.  

• L.Jansová se hlasování neúčastnila 
 

b) Zápisy z RVV 

• RVV projednal zveřejňování zápisů z RVV. Zde si je vědom pochybení kvůli 
nepravidelnému zveřejňování zápisů. RVV ustanovil, že zápisy z RVV budou 
zveřejňovány na webových stránkách ČF nejpozději do dalšího jednání RVV 

• Zápisy z RVV nebudou oddílům rozesílány. Oddíly si je mohou volně stáhnout. 



 
 

 

• ÚKOL: Za RVV se vyjádří hejtmanka R. Typlová 
11.2. Dotace k HK kraji 

• Řešení možnosti zahraniční stáže pro trenéry a rozhodčí 

• R.Typlová ve spolupráci s J.Třískalou, M. Loskotem. 

• ÚKOL: R.Typlová – příprava rozpočtu a materiálu k možnému vypsání a diskusi 
s hejtmanem KH kraje.  

• ÚKOL: L.Jansová – domluví schůzku na kraji 
11.3. Regionální anketa – zhodnocení 

• VV hodnotí pozitivně, přidat trenéry a cenu fair play 
11.4. Setkání předsedů komisí v Brně  

• Za nás se zúčastní L.Jansová, R.Typlová, T.Pokorný, T.Faltejsek, J.Žižka (za KŽF) 
11.5. Schůzky se stagnujícími oddíly 

• T.Pokorný – setkání s oddílem TJ Sokol Jaroměř – přihlášení stejného počtu 
družstev jako v loňské sezóně, největší problémy jsou s nedostatkem trenérů, 
v některých soutěžích budou využívat možnost dohlášení – v případě družstev B 

• A.Jansa – setkání s oddílem 1.FBC Polička – přihlášení od mladších žáků, nově 
elévky 

• 1.FBC Polička – (za přítomnosti L.Prokešové) budou přihlašovat elévky do soutěže 

• Tatran Hostinné (telefonní komunikace s J.Černým) – řeší klubové problémy, 
nevědí, jestli přihlásí holky do soutěží 

11.6. Návrh na doplnění členů do komisí 

• KMM – obměna za L.Štancla 

• Ostatní zatím beze změny, panuje shoda na doplňování především žen do komisí 

• KŽF – O. Laška informoval o větším zapojení členů KŽF. Proběhla mezi nimi 
diskuse a dojde ke zlepšení na obou stranách. 

11.7. Další termín setkání VV – 5.9.2024 

 

12. Úkoly, který vzešly z jednání: 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

všichni požadavky na TL 04.06.2024   

A.Jansa, R.Typlová odpověď oddílu FBK Jičín 09.06.2024   

T.Faltejsek kontakt s M.Jenstchkem 30.06.2024   

všichni trenéři výběrů 24-26 30.06.2024   

R.Typlová zahraniční stáž - projekt 30.06.2024   

L.Jansová Domluvit schůzku s hejtmanem HK kraje 15.6.2024  

L.Jansová anketa - Deník 30.06.2024   

A.Jansa dotace k PA kraji 30.06.2024   

všichni dlouhodobý projekt podaný k HK kraji 30.06.2024   

L.Jansová aktualizace redakčního plánu 30.06.2024   

L.Jansová Stáž 30.06.2024   

všichni doplnění komise DK a KMM 30.06.2024   

T.Faltejsek on-line setkání -chování trenérů a VD 30.06.2024   



 
 

P.Droznová Zadání hal do FISu 30.06.2024   

 

 

Jednání ukončeno ve 13 hodin. 

 

Pavlína Droznová 

Sekretářka Český florbal Královéhradeckého a Pardubického kraje 


